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ZÁPIS ZE 4. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2020 
konaného dne 29.června 2020 v 9.00 hod. 

v obci Police nad Metují, ve velké zasedací místnosti MěÚ.   
 

Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. 
Klímová, V. Friml,  

 
Omluvení členové: J. Cibulka, P.Šubíř 
 
Hosté:   
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   Ing. M. Šrůtek 
 
 
 

 
Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Ing. M. Šrůtek 
  
Usnesení č.01/04/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Ing. Milana Šrůtka ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  6 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/04/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       6  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Schválení závěrečného účtu a účetní závěrky za rok 2019 
3. Strategická rada regionu Broumovsko 
4. Kalendář DSO 2021 
5. Propagace Policka 
6. Právní služby pro obce 
7. Diskuze 
8. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 

Předseda Ing. J. Beran přivítal přítomné, omluvil P. Šubíře a J. Cibulku, kteří se nemohli 
dostavit a představil navržený program.  

 
Usnesení č.03/04/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  
 Pro:  6  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 
 
2) SCHVÁLENÍ ZÁVĚREČNÉHO ÚČTU A ÚČETNÍ ZÁVĚRKY 

M. Zeman představil návrh závěrečného účtu, který byl na obcích min. 15 dní zveřejněný. 
K návrhu nebyly připomínky.  
 
 

Usnesení č.04/04/2020 
 Výbor DSO Policka schvaluje Závěrečný účet za rok 2019 s vyjádřením 

souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad a dále schvaluje účetní závěrku DSO Policka 
sestavenou k 31.12.2020.  
 Pro:  6  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 
3) STRATEGICKÁ RADA REGIONU BROUMOVSKA 

K informacím z minulého zasedání J. Beran doplnil záměr p. Školníka na změnu 
Broumova na ORP i pro území Policka.  

Klímová – toto se již řešilo, ale obce na Policku nechtěly mít Broumov jako pověřenou 
obec, ve spolupráci s Náchodem nevidí žádný problém, měnit nechce 

Maroul – v Náchodě jsou i další úřady s nadregionálním významem – Úřad práce atd. – 
nevidí důvod měnit 

Krtička – měnit nechce, i z důvodu nezapojení Policka při zakládání broumovské MAS 
 

Usnesení č.05/04/2020 
Výbor DSO Policka nesouhlasí s přesunem území DSO Policka pod ORP Broumov.  
Pro:  6  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 
 
4) KALENDÁŘ POLICKO 2021 

M. Zeman představil fotky pro kalendář 2021. Zašle je na obce k připomínkám, ještě je 
prostor pro nafocení dílčích fotografií do konce července.  
 
 
 
5) PROPAGACE POLICKA 

M. Zeman navázal na informativní mail, ve kterém odkázal starosty na web Broumovska, 
kde jsou zpracované výlety i z území Policka. Tyto výlety, včetně map a fotografií, může 
DSO Policka libovolně využít ke své propagaci.  

Starostové pověřili M.Zemana vytvořením prvotní podoby materiálů, kde by měl 
vzniknout souhrnný materiál Policka na téma Policko pěšky, na kole, s dětmi atd. a poté 
případně materiály jednotlivých obcí s konkrétními tipy na výlet, s výchozím místem, cíli atd.  
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6) PRÁVNÍ SLUŽBY PRO OBCE 

Starostové se po promyšlení využití právních služeb pro své obce přiklonili k variantě 
využití právní kanceláře KVB přes město Police n. M., které nabídlo využití svých volných 
hodin a následnou přefakturaci na obce, které službu využijí. Starostové se v této věci budou 
obracet na místostarostu J. Škopa nebo starostu J. Berana.  
  
Krtička – využití právních služeb je nárazová věc, přiklání se ke zvolené variantě a navrhuje 
po roce její vyhodnocení a posouzení dalšího postupu  
 
Klímová – souhlasí s využitím služeb přes město Police a následnou fakturací 
 
 
 
7) DISKUZE 

Klímová – upozornila, že SDMB i přes zlepšení komunikace s obcemi stále nemá 
zveřejněné dokumenty v rejstříku listin ( výsledovka atd. ) 
 
Výbor DSO Policka uložil svým zástupcům ve správní a dozorčí radě SDMB tlumočit 
tuto výtku a zjednat nápravu.  
 
 
 
 
 
M. Zeman informoval o možnostech získání dotací na další období 2021 – 2027  
 Alokace 2014-2020 11,9 mld. € 
 Alokace 2021-2027  9,3 mld. € 
 
Celkově dojde ke zpřísnění podmínek pro získání dotací – nutné by mělo být např. 
vydané stavební povolení u investičních akcí 
 
Podpora z EU bude 70%, k tomu bude v některých případech přidána státní, popř. krajská 
podpora 
 
Zajímavé dotace pro obce v DSO Policko  
 
IROP  
Specifický cíl 2.1 Infrastruktura pro cyklodopravu  
SC 2.2 Revitalizace veřejných prostranství ( 75% podpora, je aktuální nyní začít 
připravovat záměry )  
SC 2.3 Prevence rizik – rekonstrukce hasičáren, krizové informování obyvatelstva 
SC 4.1 – Přístavba mateřských škol, Zvyšování hygienických standartů MŠ, Přístavby 
základních škol, opravy tělocvičen, modernizace školních družin ( musí být zaneseno 
v MAP – řešit s MAS Stolové hory )  
SC 4.2 Nákup automobilů terénní pečovatelské služby, výstavba domů s pečovatelskou 
službou, chráněné byty, sociální bydlení  
SC 5.1 Revitalizace památek ( nejspíš půjde pouze přes MAS )  
SC 5.2 Podpora přes MAS – podpora 70%  
 
První výzvy z IROP jsou avizovány na červen 2021, pravděpodobnější je však koncem 
roku 2021.  
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Pro potřeby dotačních programů není nutné projektovou dokumentaci do 400 000 Kč ( 
bez DPH ) soutěžit.  

 
 
 
 
8) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v Bezděkově nad Metují, termín bude stanoven. 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
 

 
 

Zapsal: Martin Zeman 
V Polici nad Metují 29.6.2020 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Ing. Milan Šrůtek 
 předseda svazku ověřovatel 


